
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 14.2.2023 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, P. Neumaier, J. Diblík, L. Grundler, P. Jindra, J. Třískala, J. Jakoubek, D. Franzeová 

(prezenčně), Z. Svobodová (telekonferenčně) 

Omluveni: B. Chromek 

 

1. Připomínkování materiálů 

Materiály bez připomínek. 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV 

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata: 

nové parametry Komplexního programu podpory (PP3); NSA (nové vedení); zhodnocení organizace Poháru ČF; 

setkání prezidentů oddílů; reprezentace.  

 

3. Mistrovství regionálních reprezentací starších žákyň – diskuze nad návrhem podoby turnaje 

L. Dolejš a Z. Svobodová informovali, že v současnosti není jisté, zda na ODM 2024 bude opravdu startovat 

kategorie chlapců, kterou již VV ČF schválil. KVM bude řešit detailní návrh podoby turnaje starších žákyň až na 

základě finálního rozhodnutí JČ kraje o startujících kategoriích.  

 

J. Jakoubek informoval o diskuzi na KTM. Diskutována případná podoba turnaje pro žákyně ve formátu jako 

současné KTM (dle financí) – „ukázkové KTM (trenéři KTM, hráčky, garanti, semináře s trenéry z KTM – 

propojování).  

 

Z. Svobodová informovala o sběru informací napříč jednotlivými regiony ohledně práce s mládeží, proběhla 

taktéž diskuze na lednovém jednání hejtmanů v Pardubicích. Na základě těchto informací bude vytvořen 

dokument (zjištění stavu v jednotlivých regionech a sdílení best practise). Záměrem je pochopení záměrů a 

sjednocení pohledu a cílů práce s talentovanou mládeží v regionech. Téma bude diskutováno na příštím 

jednání KVM.  

 

 

4. Plán práce a materiály předkládané na VV 03/2023 

• Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

• Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro následující sezóny 

• Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže (KVM – usnesení 

19/02/2022)  

 



 

 

Hodnocení zavedených úprav systému přípravy talentované mládeže – analýza dopadů přestupů – J. Jakoubek 

připraví materiál. Bude diskutováno na příštím jednání KVM a následně předloženo na jednání VV ČF.  

 

Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí – materiál bude doplněný o 

aktualizované informace k trenérské licenci A předložen na březnové jednání VV ČF.  

 

 

5. Školské projekty – aktuální informace 

D. Franzeová informovala o termínech a místech  finálových turnajů obou školských projektů (Subterra Cup – 

21. a 22.3.2023, HAMR Braník; ČEPS cup – 28. a 29.3.2023, Jedenáctka VS). Členové KVM byli informováni o 

problémech s databází. Diskutovány některé parametry školských turnajů. Školám a koordinátorům bude 

zaslán dotazník ke zpětné vazbě na fungování školských projektů.  

 

Úkol: Zaslání dotazníku ke zpětné vazbě školám a koordinátorům. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 

6.3.2023. 

 

6. Revize Koncepce KVM 

Proběhla diskuze nad jednotlivými oblastmi Koncepce KVM (volnočasový florbal, školské soutěže, systém 

trenérského vzdělávání, talentovaná mládež, atd.).  

 

7. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

J. Třískala informoval o připravovaných projektech. Hlubší práce s vybranými trenéry mládežnických kategorií 

napříč republikou (trenéři pro KTM, případně již zapojeni v KTM) – přednostní výběr pro nadstavbové semináře 

a akce, speciální semináře a akce (prolnutí s basketbalem a fotbalem), pomoc s dalším vzděláváním a růstem – 

budoucí elitní trenéři.  

Projekt podpory začínajících trenérů (věk 16 – 18 let) – intenzivní práce, semináře, ve spolupráci s jednotlivými 

regiony (garantem zkušený trenér).  

 

J. Třískala informoval o projektu školní licence, kdy na podzim byly realizovány 2 akce ze 4 plánovaných (řešeno 

s ASŠK – naplánovat vhodnější místo a lépe zaktivizovat místní nebo okolní kluby). V současnosti diskutována 

možnost akce v Písku nebo Milevsku.  

 

Členové KVM byli taktéž informováni o plánovaných stážích (Basketbal Nymburk – spolupráce akademie, školy; 

Fotbalová škola Třebíč – práce s rodiči a malými dětmi, klubová školka). Program Erasmus+ (možná realizace 

výjezdu do zahraničí s finanční podporou).  

 

J. Třískala informoval o současném stavu příprav trenérské licence A (plánována další schůzka, finalizace 

sylabů, kalkulace od MU). Řešeny termíny spuštění (červen není pro hokejbal realizovatelný, možný začátek 

cca polovina srpna). Specializace by nejspíše probíhaly v Praze.  Finální podoba trenérské licence A bude 

pravděpodobně předložena na březnovém jednání VV ČF. Realizováno bude až na základě reálného zájmu 

trenérů (ideální počet cca 10 osob). 



 

 

 

8. Diskuze  

Proběhla krátká diskuze nad propagací České cesty. 

Diskutována případná možnost spolupráce s ostatními komisemi ČF (je potřeba přijít s návrhy konkrétních 

témat/oblastí).  

 

Úkol: návrh témat pro setkání s Komisí soutěží. Zodpovídá: všichni členové KVM. Termín: 6.3.2023. 

 

9. Závěr jednání 

Termín příštího jednání 6.3.2023 od 10:00. 

 

 


